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ČESKO: Pane ministře, to jako fakt? Vy jste se veřejně přiznal, že vyhazujete 900 milionů
korun měsíčně za vakcíny proti covid-19, o které není zájem? Navíc o tom víte už mnoho
měsíců a nic jste neudělal?

 Osvěžíme vám paměť. Když 19. dubna letošního roku oznámilo Polsko, že nebude přebírat další
vakcíny proti onemocnění covid-19, sepsal předseda strany Právo Respekt Odbornost Jindřich
Rajchl Petici za okamžité zastavení odběru vakcín proti nemoci covid-19, kterou podepsalo na 20
tisíc občanů. Poté vyzvala naše strana vládu, tedy i vás, abychom se připojili k Polsku a přestali
vyhazovat stovky milionů korun.

Ve vyjádření pro E15 uvedlo ministerstvo zdravotnictví, že problémy s přebytkem vakcín se začaly
objevovat už loni v létě! Proč jste od té doby, tedy více než rok nic nedělal?

Ministerstvo zdravotnictví dále oznámilo, že od roku 2023 přestane objednávat nové vakcíny, ovšem
ty nasmlouvané už musí přijmout! Proč nám neřeknete kolik měsíců je ještě budeme muset odebírat
a kolik nás to ještě bude stát?

Česko zatím využilo přibližně 18,5 milionu vakcín z více než 35 milionů obdržených dávek. Tak nám
tedy v neposlední řadě sdělte, kdo a za kolik nevyužité vakcíny bude likvidovat? Určitě půjde řádově
o stovky milionů korun a my máme právo to vědět!

Kdybyste se choval jako řádný hospodář a řešil problém s přebytkem vakcín už loni,
nevyhodil byste zbytečně miliardy korun a další ještě zbytečně vyhodíte!
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